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Z  A  P  I  S  N  I  K 

s 34. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 29.02. 2016. godine 

 

Zdravko Marošević –  predsjedavajući Općinskog vijeća Vareš, otvorio je 34. sjednicu s 

početkom u 09,00 sati, u velikoj sali Općine Vareš.   

Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Ismet Abdulahović, Boško Andrić, Mahira Brkić, Tajiba Brkić, Asmir 

Čizmo, Zdenko Franjić, Osman Ibrišimović, Emir Islamović, Kenan Kamenjaš, Mario Mirčić,  Elvir 

Rožajac, Jasmin Salketić, Zdravko Marošević,  i Nikola Šimić.  

Odsutni: Đemo Kevrić, Safeta Muftić, Tarik Kovač, Goran Selak i Mato Pavić.            

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Avdija Kovačević, sekretar 

Općinskog vijeća – gosp. Leon Pavlović, pomoćnici općinskog načelnika, ispred Službi organa uprave 

-  gosp. Senad Mahmutović, gosp. Đido Mersad i gosp. Dragan Orozović, predstavnici radnika TRD 

Vareš,  predsjednici političkih stranaka i mediji. 

Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće o realizaciji Zaključaka i postavljenim 

vijećničkim pitanjima sa 33. sjednice OV održane 28.01. 2016. godine. Na 33. sjednici OV donesen je 

jedan (1) zaključak koji je i realizovan. Postavljeno je sedam (7) vijećničkih pitanja.  Na šest (6) 

vijećničkih  pitanja nadležni su dostavili pismeni odgovor podnosiocima pitanja a na jedno (1) 

vijećničko pitanje dat je odgovor na sjednici.  

Općinski načelnik Kovačević Avdija u okviru aktuelne problematike na području općine 

Vareš za današnju sjednicu nije imao obraćanje. 

  

(V i j e ć n i ĉ k a   p i t a n j a) 

 

Elvir Roţajac 

 

1. Pitanje upućeno JP „Vareš – stan“ d.o.o. Vareš – Zašto nisu uradili oluke na zgradi u 

kojoj ja stanujem? O postavljenom pitanju dao je pojašnjenje. 

 

2. Pitanje upućeno Općinskom načelniku i nadležnoj službi – Da li je zgrada MSŠ 

Nordbat 2 Vareš data pod hipoteku? O postavljenom pitanju dao je pojašnjenje. 

 

       Mahira Brkić 

Dala je komentar na dostavljene odgovore na postavljena dva vijećnička pitanja na 

prošloj sjednici od strane Poreske uprave i menadžmenta TRD-a. Vareš 
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3. Pitanje upućeno Općinskom načelniku – Da li je tačna informacija da je izvjesni gosp. 

Fadil Budnjo bio zainteresiran da uloži, odnosno da investira u starački dom u Vareš 

Majdanu i ako jeste zašto nije došlo do te investicije? 

 

4. Pitanje upućeno CIK-i BiH – Zašto nikada nisu dodijeljeni mandati SDP i Hrvatskoj 

koaliciji? O postavljenom pitanju dala je pojašnjenje. 

 

 

 

Predsjedavajući OV  stavio je na raspravu Zapisnik sa 33. sjednice OV. 

Nije  bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Zapisnik sa 33. 

sjednice OV. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno  usvojen 

Zapisnik sa 33. sjednice OV. 

 

Predsjedavajući OV  stavio je na raspravu Zapisnik sa 1. Tematske sjednice OV. 

Nije  bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Zapisnik sa1. 

tematske sjednice OV. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno  usvojen 

Zapisnik sa 1. Tematske sjednice OV. 

       

Predsjedavajući OV stavio je na raspravu prijedlog dnevnog reda za  34. sjednicu OV koji je 

usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.   

Predsjedavajući OV upoznao je prisutne sa prijedlogom dopune dnevnog reda od strane ovlaštenog 

predlagača općinskog načelnika sa dvije tačke i to: - dopuna sa tačkom 5. „Prijedlog Rješenja o 

utvrĎivanju prava vlasništva u korist ŠPD Ze-do kantona PJ „Šumarija“ Varešu Ponikvama“ i tačkom 6. 

Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti Općinskog vijeća za prijavu i učešće Općine Vareš u projektu 

„Lokalni integrisani razvoj“ po pozivu UNDP-a u BiH“. Ostale tačke bi se pomjerile za dva mjesta. 

Predsjedavajući OV stavio je na raspravu prijedlog dopune dnevnog reda. 

Nije bilo učesnika u raspravi  i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog dopune 

dnevnog reda predloženog od strane ovlaštenog predlagača općinskog načelnika. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno usvojena dopuna 

dnevnog reda 34. sjednice. 

Predsjedavajući OV stavio je na raspravu prijedlog dnevnog reda sa usvojenom dopunom. 

Nije bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda 

za 34. sjednicu OV sa usvojenom dopunom dnevnog reda. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (14 glasova 

„ZA“) usvojen  s l i j e d e ć i  

 

 

D n e v n i   r e d: 

 

 

1. Informacija o radu PS Vareš, s ocjenom stanja bezbjednosti za 2015. godinu; 

Izvjestilac: PS Vareš 

 

2. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o radnom vremenu u odreĎenim 

djelatnostima; 

Izvjestilac: gosp. Ermin Musa 
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3. Prijedlog Odluke o utvrĎivanju javnog interesa – za izgradnju PŠ Ligatići, lokacija Mižnovići 

u svrhu eksproprijacije nekretnina; 

Izvjestilac: gosp. Ermin Musa. 

 

4. Prijedlog Rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist Šumsko privrednog društva ZE-DO 

kantona PJ „Šumarije“ Vareš; 

Izvjestilac: gosp. Ermin Musa 

 

5. Prijedlog Rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist ŠPD Ze-do kantona PJ „Šumarija“ 

Vareš u Ponikvama; 

Izvjestilac: gosp. Ermin Musa 

 

6. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti Općinskog vijeća  za prijavu i učešće Općine Vareš 

u projektu „Lokalni integrisani razvoj“ po pozivu UNDP-a u BiH; 

Izvjestilac: gosp. Kovačević Avdija 

 

7. Prijedlog Programa rada Općinskog načelnika za 2016. godinu; 

Izvjestilac: gosp. Kovačević Avdija 

 

8. Izvještaj o rješavanju upravnih stvari u upravnom postupku svih Općinskih službi za upravu u 

2015. godini; 

Izvjestilac: gosp. Čedomir Jelić 

 

9. Informacija o stanju i podacima usluga koje pruža Centar za pružanje usluga  

graĎanima za 2015. godinu; 

Izvjestilac: gosp. Čedomir Jelić 

 

10. Informacija o stanju kulture i sporta na području općine Vareš, s osvrtom na rad kulturnih i 

sportskih udruženja; 

Izvjestilac: gosp. Čedomir Jelić 

 

11. Informacija o provoĎenju Strategije razvoja poljoprivredne proizvodnje na području općine 

Vareš za period 2013. - 2018. godine, za 2015. godinu; 

Izvjestilac: gosp. Ermin Musa 

 

12. Informacija o provoĎenju Strategije razvoja i unapreĎenja socijalne zaštite Općine Vareš za 

period 2014 - 2017. godina, za 2015. godinu; 

Izvjestilac: gosp. Čedomir Jelić i JU Centar za socijalni rad 

 

13. Informacija o provoĎenju Strategije prema mladima Općine Vareš za period juni 2013 - juni 

2016.godine, za 2015. godinu; 

Izvjestilac: gosp. Čedomir Jelić 

14. Informacija o projektima obnove stambenih jedinica u 2015. godini; 

Izvjestilac: gosp. Ermin Musa 

 

15. Tekuća pitanja. 

 

 

Ad. 1. 

(Informacija o radu PS Vareš, s ocjenom stanja bezbjednosti za 2015. godini.)  

  

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, primjedbe, sugestije, pitanja i mišljenja 

iznijeli vijećnici: Ismet Abdulahović (iznio je nekoliko primjedbi na rad PS Vareš o čemu je dao i 

pojašnjenje), Elvir Rožajac, Mahira Brkić, Mario Mirčić, Jasmin Salketić, Tajiba Brkić i Kenan 
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Kamenjaš (predložio je da se nadležnim uputi dopis u vezi kadrovskog popunjavanja PS Vareš o čemu 

je dao i pojašnjenje). 

 Za riječ se javio općinski načelnik koji je u svom obraćanju izjavio da podržava prijedlog 

vijećnika Kenana Kamenjaš i u vezi s tim predložio je da se uputi dopis MUP-u ZDK i Vladi ZDK u 

kome će se ukazati na nedostatak (u dogovoru sa rukovodstvom Policijske uprave) materijalno-

tehničkih sredstava za poboljšan rad kompletne Policijske uprave sa posebnim težištem na PS Vareš i 

ljudstvo-kadrovsku popunu stanice. 

 U daljnjoj raspravi su učestvovali vijećnik Ismet Abdulahović i predsjedavajući OV 

Zdravko Marošević. 

 Za riječ se javio predstavnik PS Vareš gosp. Meho Bajrić koji je u svom obraćanju dao 

pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda i odgovorio na postavljena pitanja vijećnika u raspravi.  

 Predsjedavajući OV gosp. Zdravko Marošević skrenuo je pažnju gosp. Bajriću na 

poštivanje vijećnika o čemu je dao pojašnjenje i iznio mišljenje na odreĎeno izlaganje gosp. Mehe 

Bajrića. 

 Vijećnik Ismet Abdulahović iznio je svoje mišljenje u vezi izlaganja-obraćanja gosp. 

Mehe Bajrića koji je u toku diskusije lično se obratio njemu. 

 Predsjedavajući OV zatvorio je raspravu i na osnovu rasprave i iznesenog prijedloga 

vijećnika Kenana Kamenjaš i općinskog načelnika stavio na izjašnjavanje Informaciju o radu PS 

Vareš, s ocjenom stanja bezbjednosti za 2015. godinu uz prijedlog  

Zaključka 

- Uputiti dopis MUP-u ZDK i Vladi ZDK-a  u kome će se ukazati na nedostatak (u 

dogovoru sa rukovodstvom Policijske uprave) materijalno-tehničkih sredstava za 

poboljšan rad kompletne Policijske uprave sa posebnim teţištem na Policijsku 

stanicu Vareš u kadrovskom popunjavanju. 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 13 glasova „ZA“ i 

1 „SUZDRŢANIM“ glasom usvojen predloţeni Zaključak i primljena k znanju 

 

Informacija o radu PS Vareš, s ocjenom stanja bezbjednosti za 2015. godinu. 

 

Ad.2. 

(Prijedlog Odluke o izmjenama i dopuni  

Odluke o radnom vremenu u određenim djelatnostima.) 
  

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 27. sjednici održanoj 22.02.2016. godine 

jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak: 

- Komisija predlaže da se izmjeni naziv odluke tako da treba da stoji: „ Odluka o izmjeni i dopuni 

Odluke o radnom vremenu u odreĎenim djelatnostima“. 

Komisija predlaže da se izmjeni član 1.  Prijedloga Odluke tako da se iza riječi „članu 13. Iza 

stava“, dodaju riječi:  „2. , dodaje se novi stav 3. koji glasi: „Izuzetno iz prethodnog stava može se 

odobriti rad i duže o čemu odlučuje Općinski načelnik.  

Dosadašnji stav 3. postaje stav 4.“.  

Ostale riječi se brišu, te je upućuje Vijeću na razmatranje.  

 

 Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

  

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, primjedbe, sugestije, pitanja i mišljenja 

iznijeli vijećnici: Elvir Rožajac, Zdenko Franjić (predložio je, ukoliko  ima zakonskih okvira, da u 
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odluci stoji da produženi rad u zimskom računanju vremena  traje do 1 sat a u ljetnom do 2 sata. 

Ukoliko postoji mogućnost da dalji produženi rad do 3-4 sata, ukoliko to zakon dozvoljava, onda tako 

i da stoji u odluci.), Ismet Abdulahović i Elvir Rožajac koji se javio za repliku. 

 

 Za riječ se javio općinski načelnik koji je u svom obraćanju podsjetio prisutne da su izmjene i 

dopune ove odluke predložene na osnovu legitimnog zahtjeva pravnih lica sa općine Vareš (uz 

potpise svih pravnih lica osim predstavnika BBM koji je vlasni Motela „Centar“). TakoĎer je izjavio 

a na osnovu diskusije vijećnika, da u odluci može da se navede da Općinsko vijeće odobrava 

produženi rad do 3 odnosno do 4 sata, a ne općinski načelnik o čemu je dao pojašnjenje. 

 

U daljnjoj raspravi su učestvovali vijećnici: Boško Andrić, Elvir Rožajac javio se za repliku, 

Mario Mirčić i Mahira Brkić. 

 

Za riječ se javio općinski načelnik i  predložio da se u prijedlogu odluke u članu 1. rečenica 

„Izuzetno iz prethodnog stava može se odobriti rad i duže o čemu odlučuje Općinski načelnik.“ 

zamijeni sa rečenicom –„Izuzetno iz prethodnog stava može se odobriti rad i duže i to maksimalno do 

3 sata.“ 

Predsjedavajući OV Zdravko Marošević u svom obraćanju, a na osnovu diskusija u raspravi  

koje se odnose na dužinu radnog vremena ugostiteljskih objekata i ko će odobravati produženi rad, 

zamolio je da općinski načelnik, ako na to pristaje, izvrši konsultacije sa Kolegijom OV i iznaĎe 

rješenje uz maksimalno poštivanje zakona. 

U daljnjoj raspravi su učestvovali i iznijeli replike vijećnici: Jasmin Salketić, Mahira Brkić, 

Mario Mirčić (zatražio poslije rasprave da predsjedavajući OV da pauzu radi usaglašavanja prijedloga 

odluke),  Asmir Čizmo (predložio je ako postoji mogućnost da se sprovede javna rasprava), Elvir 

Rožajac i predsjedavajući OV Zdravko Marošević. 

 

 Za riječ se javio općinski načelnik koji je u svom obraćanju pozvao vijećnike da se izjasne o 

prijedlogu odluke konstatirajući da je najbolji mogući prijedlog tekst odluke koja je u integralnom 

obliku dostavljen kao radni materijal o čemu je dao pojašnjenje. 

 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV Zdravko Marošević stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o radnom vremenu u odreĎenim djelatnostima. 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa  10 glasova „ZA“, 2 

glasa „PROTIV“  i 2 „SUZDRŢANA“ glasa usvojena 

 

Odluka o izmjenama i dopuni  

Odluke radnom vremenu u odreĊenim djelatnostima. 

 

Ad.3. 

( Prijedlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa – za izgradnju  

Područne škole Ligatići, lokacija Mižnovići u svrhu eksproprijacije nekretnina.) 
  

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 27. sjednici održanoj 22.02.2016. godine 

jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak: 

-Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o utvrĎivanju javnog interesa, s tim da se u tačkama 1. 

i 2. umjesto skraćenog naziva „PŠ“ upiše puni naziv  „Područna škola Ligatići,  te je upućuje Vijeću 

na razmatranje. 

 

Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Otvorena je rasprava u kojoj je učestvovao vijećnik Elvir Rožajac koji je skrenuo pažnju i na 

izgradnju škole u MZ Ravne. 
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Nije više bilo učesnika u  raspravi i  predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o utvrĎivanju javnog interesa-za izgradnju Područne škole Ligatići, lokacija Mižnovići u svrhu 

eksproprijacije nekretnina. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (12 

glasova „ZA“) usvojena  

Odluka o utvrĊivanju javnog interesa-za izgradnju 

Podruĉne škole Ligatići, lokacija Mižnovići u svrhu eksproprijacije nekretnina 

Ad.4. 

( Prijedlog  Rješenja o utvrđivanju prava vlasništva u korist  

Šumsko privrednog društva ZE-DO kantona PJ „Šumarija“ Vareš.) 

 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist Šumsko privrednog društva 

ZE-DO kantona PJ „Šumarije“ Vareš. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da  je jednoglasno (12 

glasova „ZA“) usvojeno  

Rješenja o utvrĊivanju prava vlasništva u korist  

Šumsko privrednog društva ZE-DO kantona PJ „Šumarija“ Vareš. 

 

Ad.5. 

(Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava vlasništva  

u korist ŠPD Ze-do kantona PJ „Šumarija „ Vareš. ) 
 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist ŠPD Ze-do kantona PJ 

„Šumarija“ Vareš. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da  je jednoglasno (12 

glasova „ZA“) usvojeno  

Rješenja o utvrĊivanju prava vlasništva u korist  

ŠPD Ze-do kantona PJ „Šumarija“ Vareš. 

 

Ad.6. 

(Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti Općinskog vijeća za prijavu i  

učešće Općine Vareš u projektu „Lokalni integrisani razvoj“ po pozivu UNDP-a u BiH. ) 
  

 Ispred ovlaštenog predlagača, na traženje vijećnika Ismeta Abdulahović, gosp. Mersad 

Đido dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti Općinskog vijaća za prijavu i učešće Općine Vareš u 

projektu „Lokalni integrisani razvoj“ po pozivu UNDP-a u BiH. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da  je jednoglasno (12 

glasova „ZA“) usvojeno  

  

 Zakljuĉak o davanju saglasnosti Općinskog vijeća za prijavu i  

        uĉešće Općine Vareš u projektu „Lokalni integrisani razvoj“ po pozivu UNDP-a u BiH.  
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Ad.7. 

(Prijedlog Programa rada Općinskog načelnika za 2016. godinu. ) 
 

 U raspravi je učestvovao vijećnik Ismet Abdulahović koji je skrenuo pažnju da u 

Programu nisu  navedeni rokovi realizacije. 

 Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Programa rada Općinskog načelnika za 2016. godinu. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da  je jednoglasno (12 

glasova „ZA“) usvojen  

Program rada Općinskog naĉelnika za 2016. godinu. 

Ad.8. 

(Izvještaj o rješavanju upravnih stvari u upravnom postupku  

svih Općinskih službi za upravu u 2015. godini. ) 
 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Izvještaj o rješavanju upravnih stvari u upravnom postupku svih Općinskih službi za 

upravu u 2015. godini. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da  je jednoglasno (12 

glasova „ZA“) usvojen  

Izvještaj o rješavanju upravnih stvari u upravnom  

postupku svih Općinskih službi za upravu u 2015. godini. 

 

Ad.9. 

(Informacija o stanju i podacima usluga koje pruža  

Centar za pružanje usluga građanima za 2015. godinu. ) 
 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV konstatuje uz 

Zaključak da je Vijeće primilo k znanju  

Informaciju o stanju i podacima usluga koje pruža  

Centar za pružanje usluga graĊanima za 2015. godinu. 

 

Ad.10. 

(Informacija o stanju kulture i sporta na području općine Vareš, 

 s osvrtom na rad kulturnih i sportskih udruženja. ) 
 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe i mišljenja iznijeli vijećnici: Elvir Rožajac, 

Mahira Brkić, Mario Mirčić, Ismet Abdulahović, Boško Andrić i predsjedavajući OV Zdravko 

Marošević. 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće primilo k 

znanju 

Informaciju o stanju kulture i sporta na podruĉju općine Vareš, 

 s osvrtom na rad kulturnih i sportskih udruženja 
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Ad.11. 

(Informacija o provođenju Strategije razvoja poljoprivredne proizvodnje  

na području općine Vareš za period 2013-2018. godine, za 2015. godinu. ) 
  

 U raspravi je učestvovao vijećnik Elvir Rožajac koji je iznio lično mišljenje u vezi stanja 

poljoprivrede na području općine Vareš. 

 Nije više bilo učesnika u raspravi po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV konstatuje 

uz Zaključak da je Vijeće primilo k znanju  

Informaciju o provoĊenju Strategije razvoja poljoprivredne proizvodnje  

na podruĉju općine Vareš za period 2013-2018. godine, za 2015. godinu 

 

 

Ad.12. 

(Informacija o provođenju Strategije razvoja i unapređenja socijalne 

 zaštite Općine Vareš za period 2014-2017. godina, za 2015. godinu. ) 
 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV konstatuje uz Zaključak 

da je Vijeće primilo k znanju  

Informaciju o provoĊenju Strategije razvoja i unapreĊenja socijalne 

 zaštite Općine Vareš za period 2014-2017. godina, za 2015. godinu 

 

 

Ad.13. 

(Informacija o provođenju Strategije prema mladima Općine Vareš za 

 period juni 2013 – juni 2016. godine, za 2015. godinu. ) 
 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, primjedbe, mišljenja i pitanja iznijeli 

vijećnici: Elvir Rožajac i Mahira Brkić (skrenula je pažnju da se ova tačka dnevnog reda treba 

razmatrati u formi izvještaja i da se Vijeće o njoj izjašnjava, o istom je dala pojašnjenje). 

 Ispred predlagača gosp. Đido Mersad u svom obraćanju dao je dodatno pojašnjenje za ovu 

tačku dnevnog reda i naglasio da mnoge stavke iz Strategije nisu realizovane zbog nedostatka 

finansijskih sredstava. 

 U daljnjoj raspravi su učestvovali vijećnici Mahira Brkić, Ismet Abdulahović i predsjedavajući 

OV koji je na osnovu diskusije u raspravi konstatovao da se ova tačka  ubuduće Vijeću dostavlja u 

formi Izvještaja. 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće primilo k 

znanju  

Informaciju o provoĊenju Strategije prema mladima Općine Vareš za 

period juni 2013 – juni 2016. godine, za 2015. godinu 

 Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog Zaključka, te nakon izjašnjavanja 

vijećnika konstatuje da je jednoglasno (13 glasova „ZA“) usvojen slijedeći  

Zaključak: 

- Informaciju o provođenju Strategije prema mladima Općine Vareš za period juni 

2013-juni 2016. godine, ubuduće dostavljati Vijeću u formi izvještaja. 
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Ad.14. 

(Informacija o projektima obnove stambenih jedinica u 2015. godini. ) 
 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV konstatuje uz Zaključak 

da je Vijeće primilo k znanju  

Informaciju o projektima obnove stambenih jedinica u 2015. godini. 

 

 

Ad.15. 

                                                       (Tekuća pitanja.) 

 

1. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne sa Informacijom MZ Vareš broj: 01-27/16 od 

25.02.2016. godine u vezi nastavka radova na završetku saniranja ul. Zukići. Pomoćnik 

načelnika Ermin Musa upoznao je Vijeće i javnost da je projekat-ugovor asfaltiranja ulice 

Zukići potpisan 2007. godine i da je kompletna procedura bila u nadležnosti Kantona.  

Vijećnik Boško Andrić učestvovao je u raspravi. 

 

 

2. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne sa dopisom D.O.O „Pezo“ Vareš od 25.02.2016. 

godine i dopisom Taxi prevoznika općine Vareš od 02.02.2016. godine u vezi smanjenja 

visine naknade komunalne takse. TakoĎer je podsjetio na zahtjev Udruženja starih zanata 

„Reza Mandal“ koji se odnosi na istu problematiku.   

                  Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, sugestije i mišljenja iznijeli vijećnici:   

                  Elvir Rožajac, Ismet Abdulahović, Mario Mirčić, Mahira Brkić i pomoćnik  načelnika   

                    Ermin Musa koji je na osnovu diskusije i prijedloga vijećnika izjavio da za  tekuću godinu   

                    ne može se ništa mijenjati ali da Služba može  poslati upit susjednim općinama  i vidjeti  

                  kako je  kod njih regulisana visina naknade za komunalnu taksu.  

       Predsjedavajući OV je konstatovao da je nadležna Služba upoznata sa zahtjevima i   

                  prijedlozima iznesenim u raspravi i da će Služba raditi na iznalaženju rješavanja  

                  problema,  odnosno eventualnoj izmjeni odluke koja reguliše  naknadu za komunalnu   

                 taksu, u toku ove godine. 

 
3. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne sa dopisima koji su upućeni Zavodu 

zdravstvenog osiguranja ZDK od strane Doma zdravlja Vareš. Isti dopisi su dostavljeni i 

Vijeću i to: Zahtjev za finansijsku podršku u provoĎenju akreditacijskih standarda Akaza-

a broj: 01-20-226/16 od 26.02.2016. godine i dopis broj: 01-20-126/16 od 03.02.2016. 

godine koji se odnosi na sredstva u svrhu zamjene fasadne stolarije na zgradi Doma 

zdravlja. U raspravi su učestvovali vijećnici Elvir Rožajac i Tajiba Brkić.  

Predsjedavajući OV je konstatovao da je sa dopisima upoznat i Općinski načelnik koji se 

treba po istima očitovati i eventualno uputiti dopis Vladi ZDK.   

Općinski načelnik u svom obraćanju upoznao je prisutne sa pokrenutim aktivnostima u 

vezi iznalaženja finansijskih sredstava za energetsko utopljavanje Doma zdravlja Vareš. 

 
4. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne sa Inicijativom za izmjenu Odluke o 

obilježavanju meĎunarodnih i državnih praznika u Općini Vareš, dostavljenom od OO 

BPS Sefer Halilović Vareš.  

U raspravi su učestvovali vijećnici Elvir Rožajac i Ismet Abdulahović kao pokretač 

Inicijative koji se  zahvalio  Općinskom načelniku na prihvatanju Inicijative.  

Predsjedavajući OV, nakon izjašnjavanja vijećnika po Inicijativi OO BPS Vareš, 

konstatuje da jednoglasno 
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- Vijeće usvaja Inicijativu  Kluba BPS o izmjeni Odluke o obiljeţavanju drţavnih i 

međunarodnih praznika u Općini Vareš. Zaduţuje se nadleţna sluţba da za narednu 

sjednicu pripremi i Vijeću dostavi na razmatranje Prijedlog Odluke. 

 
 

5. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne sa dopisom Kantonalnog suda u Zenici broj: 04 0 

U 003221 11 U od 18.02.2016. godine u vezi uvažene tužbe tužitelja MZ Dabravine 

kojom je Kantonalni sud poništio akt tuženog Općinskog vijeća Vareš broj: 01-217/09 od 

08.10.2009. godine, te predmet vraćen Općinskom vijeću na ponovni postupak. (odnosi se 

na sredstva uložena u vodovod Tatarina) 

U raspravi su učestvovali Općinski načelnik Kovačević Avdija, vijećnici: Mario Mirčić, 

Ismet Abdulahović, Mahira Brkić, predsjedavajući OV Zdravko Marošević i pomoćnik 

načelnika Ermin Musa koji je dao dodatno pojašnjenje.  

Predsjedavajući  OV je nakon sprovedene rasprave stavio na izjašnjavanje slijedeći 

Zaključak: 

- Zaduţuje se Stručna sluţba OV da uputi odgovor Kantonalnom sudu Zenica u vezi  

dopisa broj: 04 0 U 003221 11 U od 18.02.2016. godine. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno usvojen 

predloţeni Zaključak. 

 

6. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne sa dopisom –odgovorima na Zaključke sa 1. 

Tematske sjednice OV dostavljenim od TRD-a Vareš broj: 101-081/2016 od 19.02.2016. 

godine i dopisom- reakcijom uprave TRD-a na održanu Tematsku sjednicu broj: 101-

074/2016 od 13.02.2016. godine koji je dostavljen i medijima. 

U raspravi su učestvovali i iznijeli svoja mišljenja, kritike  i stavove: predsjedavajući OV 

Zdravko Marošević i vijećnici Mahira Brkić, Elvir Rožajac, Ismet Abdulahović i Mario 

Mirčić. 

 

7. Predsjedavajući OV podsjetio je prisutne na Inicijativu za izmjenu i dopunu Poslovnika o 

radu OV, a koja se odnosi na mogućnost glasanja vijećnika na Kolegiju OV, koji 

zastupaju političke stranke a nemaju Klub vijećnika vijećnici Boško Andrić i Elvir 

Rožajac). Inicijativu  je na osnovu donesenog Zaključka razmatrala  Komisija za 

statutarna pitanja i propise na 27. sjednici održanoj 22.02.2016. godine i po istoj donijela 

Zaključak sa kojim je upoznato i Općinsko vijeće. 

 
        Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

 

  Sjednica je završena u 13,05 sati.  
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